
 
Protokoll fört vid styrelsemöte för POMS-Handikappsykologernas Yrkesförening 
2009-04-03 i Psykologförbundets lokaler, Vasagatan 48,  Stockholm. 
 
Närvarande: 
Kristina Nilsson 
Mattias Eriksson 
Tobias Skog  
Annika Olsson 
Susanne Fejne 
Stefan Lycknert 
Ingalill Tjulander 
Francoise Berglund-Le Beux 
 
§1  
Mötet öppnades av ordförande. 
§2  
Föredragningslistan godkändes. 
§3 
Justering av föregående mötesprotokoll: 
Genomgång och justering av föregående protokoll. 
 
§4 
Styrelsemedlemmars roll – Nuläget. 
- Ordförande Kristina Nilsson är kvar. 
- Vice orförande Susanne Fejne meddelar att hon troligtvis avgår. Vi avvaktar. Gunilla har kontakt 
med henne. 
- Kassör och firmatecknare: Ingalill Tjulander. Tobias Skog finns med över bokslutet under våren -
09. Tobias slutar som kassör men stannar kvar som styrelsemedlem tills vidare. 
- Webmaster Stefan Lycknert blir också registerhållare. Mattias Eriksson finns med under våren -09 
och stannar kvar nästa år. 
- Redaktör för POMS-bladet: Annika Olsson är kvar t.o.m. årsmötet i september och hon skriver ut 
numret efter konferensen. 
- Sekreterare Francoise Berglund-Le Beux är kvar. Stefan tar registret. 
 
§5 
Rapporter 
- Kristina informerar om en rapport från Socialstyrelsen ang. Centrum för forskning om 

funktionshinder  och om en artikel som handlar om tvång mot person med utvecklingsstörning. 
Kristina skickar informationer om detta till oss. 
- Kristina informerar om Hans Hallerfors skrift. Är det någonting för POMS-bladet? Christina ska 
fundera på att få en intervju med honom, kanske i form av mailkontakter. 
- Stefan tar upp kontakten han har haft med K.Grunewald som önskar en recension av sin bok ”från 

idiot till medborgare” (publicerad hos Gothia). Stefan har läst en stor del av den imponerade 
skriften och läser några citat för oss. Ett värdefullt verk som bör finnas på alla habiliteringar. Stefan 
ska recensera den. 
- Diskussion om namnbytet.  Förslag POMS – Habiliteringspsykologer. Innan nästa årsmöte ska 
man fundera på namnbytet. 
 
 
 



 
§6 
Kassörsrapport. 
Det har varit bra att skicka betalningskort om årsavgift. POMS har fått mera medlemmar. 
Betalningskortet tillsammans med informationen om Goteborgskonferensen har uppskattats. 
 
§7 
Skrivelser. 
Nominering av Christina Renlund för psykologpriset. Alla är överens om att nominera Christina 
Renlund. Kristina skriver underlag till nomineringen och efterlyser informationer som kan vara 
viktiga att lägga i. Underlaget ska vara inne den 15/5.  
 
§ 8 
Konferenser. 
Göteborgskonferensen  23-25/9 -09.  
- Tobias har tagit kontakt med Jessika. 
- Senast anmälan till konferensen är den 15e maj. Det kommer att annonseras både i POMS-bladet 
och i psykologtidningen. Det måste framgå tydligt att konferensen handlar om ett 
funktionsnedsättningsperspektiv. Det är viktigt med ett lockande erbjudande och det måste finnas en 
rubrik vid Patricias namn med en personlig presentation, en kort recension om hennes arbete om 
föräldraskap mm, en tydlig information om ämnet. Det är viktigt att man lyfter upp världsnamnet.  
- Vi anmäler oss på hemsidan (senaste den 15/5). Hotellet är bokat för oss och för föreläsare. 
- Tobias kontaktar Jessika för att höra om konferensen. 
- Reflektion: Vi tycker att det hade varit bra om Göteborgarna eller en konferensansvarig hade varit 
med vid våra möten under våren , alternativ en person från styrelsen skulle ha träffat de som ordnar 
konferensen. Det är någonting att tänka på för senare konferenser. 
- Styrelsen ger en present till arrangörsgruppen och Göteborgarna ordnar en present till föreläsarna. 
 
§9 
POMS kontakter med andra organisationer. 
Tobias informerar om träffen med förbundsstyrelsen. 

- POMS har mest medlemmar av alla förbunden. 
- Tobias tar upp lite historik 
- Viktigt att särskilja yrkesförening och intresseförening. 
- Det finns diskussion om obligatoriskt medlemskap i någon yrkesförening. Vi ställer oss 

emot det. Att komma in är framför allt en professionsfråga. Det är viktigt att man skriver ett 
kort stycke om vad vi tycker. 

- Man konstaterar att det finns få forskare i psykologförbundet. 
- Psykologförbundets LSS-remissvar ska ligga på hemsidan. Förslag kommer att bli klart april 

2010. 
 

§10 
POMS-bladet och Webb-information 
Nästa POMS-Bladet kommer ut den 30 juni. Annika efterlyser material för det. 
Annika tar upp böcker om Asperger som är intressanta och informerar om Lena Holm som 
recenserar böcker, skriver notiser i psykologtidningen om familjer med flerfunktionshindrade barn 
och som kommer att skriva om Taping. Anders Dolfe är också en intressant författare som skriver 
om habilitering och psykiatri. 
 
 
§11 



Styrelsens sida. 
Kristina skriver på hemsidan den här gången. 
Det vore bra att göra en ny hemsida eller uppdatera den. Mattias informerar om att en psykolog i 
Oskarhamn gör hemsidor. Mattias tar kontakt med honom för att ta reda på villkoren. 
 
§12 
Uppdrag åt POMS-Handikappsykologernas yrkesförening.  
Tas upp vid nästa möte. 
 
§13  
Övriga frågor. Inga 
 
§14  
Mötet avslutades. 
Nästa möte blir den 12/6 
 
 
 
 
 
Vid protokollet                                                     Justeras 
 
 
 
 
Francoise Berglund-Le Beux                               Kristina Nilsson 
sekreterare                                                            ordförande 
 
 
 
 


